

颱風懸掛期間，愛身健麗香港營業中心辦公時間通告

致各聯營商：

請留意以下有關颱風懸掛期間，愛身健麗香港營業中心辦公時間的安排：

1. 在八號或以上颱風警告信號生效時，愛身健麗香港營業中心將會暫停營業。
2. 如香港天文台在下午2時前除下8號或以上熱帶氣旋警告，愛身健麗香港營業中心將會在風球後2小時內恢復運作。如香港天文台在下午2時後仍然懸掛8號或以上熱帶氣旋警告，愛身健麗香港營業中心將會暫停營業。敬請留意。

如有任何查詢，請致電2779 0222與香港愛身健麗客戶服務部聯絡。

Notice for business hours of Isagenix H.K Centre
when typhoon signals hoisted

Dear Associates,

Please see below regarding the business hours of Isagenix H.K Centre when typhoon signals are hoisted:

1. If typhoon signal No.8 is hoisted during business hours, Isagenix H.K Centre will close.
2. If the H.K Observatory lowering typhoon signal No.8 or above before 2 pm, Isagenix H.K Centre will resume services 2 hours after the lowering of typhoon signal No. 8. If typhoon signal No.8 or above is hoisted after 2 pm, Isagenix H.K Centre will close on that day.

Thank you for your attention.

Should you have any question, please contact our Customer Service at 2779 0222.